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چهارشنبه  24مرداد 1403 شماره 7553   سال بیست و ششم

استقلال درگیر مشکلات خودساخته 

بیست و چهارمین دوره رقابت های لیگ برتر در حالی از پنجشنبه هفته 
جاری در ش��هرهای مختلف آغاز می ش��ود که همچنان بحث بر س��ر جذب 

بازیکن داغ است.
در این بین باشگاه استقلال تهران یکی از فعال ترین باشگاه هایی بود که 
در نقل و انتقالات تابستانی اقدام به جذب بازیکن داخلی و خارجی کرد اما 
پس از تحسین های عده ای از هواداران در فضای مجازی، نارضایتی کادرفنی 

و در رأس آنها جواد نکونام در این زمینه مطرح شد.
فرش��ید س��میعی مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال در نخس��تین روزهای 
مدیریتی اش در اقدامی عجیب سراغ بدران کیوسفسکی و آلمیدین زیلیکیچ 

رفت تا بدون اجازه جواد نکونام اقدام به جذب آنها کند.
همین موضوع واکنش منفی جواد نکونام را به همراه داشت اما سرمربی 
اس��تقلال تصمیم گرفت در این باره س��کوت کند تا همچون فصل گذشته 

وارد جنجال نشوند.
با این حال مش��کل جذب بازیکن خارجی در استقلال تبدیل به چالش 

خیلی جدی برای این تیم در آستانه شروع لیگ برتر شده است.
 کوی��ن یام��گا، منتظ��ر محمد، آلمیدی��ن زیلیکی��چ، دیدی��ه اندونگ، 
گائل کاکوتا، جلال الدین ماشاریپوف، رافائل سیلوا، گوستاوو بلانکو و بدران 

کیوسفسکی ۹ بازیکن استقلال تهران هستند که با باشگاه قرارداد دارند.
این در حالی اس��ت که طبق قانون س��ازمان لیگ فوتبال تنها ۵ بازیکن 
غیر آس��یایی به همراه یک بازیکن از قاره کهن می توانند در لیس��ت هر تیم 

حضور داشته باشند.

بهادر عبدی کارشناس فوتبال :

 نفرات باکیفیتی مانند علیپور و احمدزاده 
به پرسپولیس اضافه شده اند

بهادر عبدی کارش��ناس فوتبال در رابطه با ش��رایط پرسپولیس گفت : 
فعالیت نقل و انتقالاتی تیم پرس��پولیس را هم می شود مثبت و هم می شود 
منفی ارزیابی کرد. یکی، دو بازیکن مانند مهدی ترابی و علیرضا بیرانوند که 
در فوتبال ایران نمونه نداشته اند از پرسپولیس جدا شده اند و در مقابل نفرات 

خوبی هم از لحاظ اسمی به تیم اضافه شده اند.
او ادامه داد: شاید بازیکنان ورودی پرسپولیس از خروجی این تیم کمتر 
باش��ند اما نفرات با کیفیتی مانند علیپور و احمدزاده به تیم اضافه ش��ده اند 
که س��ابقه قهرمانی های زیادی را در کارنامه خود دارند. باید ماند و دید که 
عملکرد بازیکنان جدید و به خصوص خارجی های تیم چگونه است و بعد در 
مورد آن نظر داد اما نباید این را فراموش کنیم که پرسپولیس تیم باکیفیتی 
اس��ت و به نظرم پس از استقلال تهران پرُ مهره ترین بازیکنان را در ترکیب 

خود دارد.
عبدی در رابطه با میزبانی پرس��پولیس از ذوب آهن در هفته اول لیگ 
برتر در ورزش��گاه امام خمینی )ره( اراک تصریح کرد: در ۲۰ س��ال اخیر به 
جرأت می توانم بگویم تمام تصمیماتی که گرفته شده به ضرر هواداران بوده 
اس��ت. فکر می کنم از زمان آغاز بازسازی ورزشگاه آزادی تا به امروز بیش از 
دو سال گذش��ته و هنوز هم پیشرفت خاصی نداشته است. اینکه بزرگترین 
تیم های ایران باید در ورزش��گاه هایی خارج از اس��تان تهران از حریفان خود 
میزبانی کنند بس��یار زش��ت است. ش��اید هر جای دنیا بگویند که تیم های 
بزرگ ورزش��گاه ندارند و باید در ش��هرهای دیگر و حتی در کش��وری دیگر 
از حریف خود میزبانی کنند یک ش��وخی تلقی کنند اما در کشور ما چنین 

اتفاقی رخ داده است.

سرمربی تیم ملی بسکتبال انتخاب شد

فدراسیون بسکتبال با یک مربی اروپایی برای هدایت تیم ملی بسکتبال 
به توافق رسید و قراردادش منعقد شد.

گفتن��ی اس��ت ، پس از مدت ه��ا و مذاکرات مختلف ب��ا مربیان داخلی 
و خارج��ی س��رانجام فدراس��یون بس��کتبال ب��ا ی��ک مربی اروپای��ی برای 
 هدای��ت تیم ملی بس��کتبال به توافق رس��ید و قراردادش هم امضاء ش��ده

 است.
محسن معزی فر، دبیر فدراس��یون بسکتبال در این خصوص گفت: بعد 
از مذاکراتی که با مربیان مختلف داش��تیم، سرانجام با یک مربی اروپایی به 

توافق رسیدیم و قرارداد هم امضاء شد.
وی در مورد اینکه چه زمانی نامش اعلام می شود، گفت: بنا بر شرایطی 
هن��وز نام وی را نمی توانیم اعلام کردیم، اما ظرف چند روز آینده این اتفاق 

خواهد افتاد و اعلام رسمی می کنیم.

خبـــرخبـــرنامه

مبینا نعمت زاده دارنده مدال برنز المپیک پاریس :

المپیک لس آنجلس طلا می گیرم

مبینا نعمت زاده دارنده مدال برنز المپیک پاریس در مورد عملکردش در 
المپیک پاریس گفت: رقابت های تکواندو در این دوره از مس��ابقات به دلیل 
حضور بهترین های دنیا در س��طح فنی بالایی برگزار شد. من اولین نماینده 
تیم چهار نفره تکواندو کش��ورمان در بزرگترین آوردگاه ورزش��ی بودم و به 
خوبی می دانس��تم که این نتیجه من چ��ه تأثیری بر عملکرد کلی تیم دارد. 
خدا را شکر که با کسب مدال موفق شدم این انگیزه را به سایر ملی پوشان 

بدهم و در نهایت بهترین نتیجه را رقم زدیم.
وی ادامه داد: المپیک ۲۰۲۸ تازه ۲۲ ساله می شوم و تلاش می کنم طی 
چهار س��ال پیش رو هدفی که در پاریس محقق نشد را جامه عمل بپوشانم 
و به طلای المپیک دس��ت پیدا کنم. اینجا هر چه در توان داش��تم گذاشتم 
ولی برخی مس��ائل و اتفاقات تحت کنترل ما نیست. من بعد از پایین آمدن 
از س��کوی قهرمانی المپیک، عزم خود را برای موفقیت در المپیک بعدی و 
کس��ب مدال طلا جزم کردم و این را می دانم که باید برای رس��یدن به آن 

سخت تلاش کنم.

 تکلیف سهمیه خارجی  فولاد مشخص شد؛ 
فقط ۲ بازیکن!

فدراسیون فوتبال اعتراض باشگاه فولاد خوزستان درباره کاهش سهمیه 
تعداد بازیکنان خارجی این باشگاه را رد کرد.

به گزارش تس��نیم، براس��اس نامه ای که س��ازمان لی��گ در تیر ماه به 
باش��گاه فولاد خوزستان ارس��ال کرده بود، این باشگاه به دلیل عدم استفاده 
از بازیکنان خارجی خود در 6۰ درصد مسابقات، چهار سهمیه خارجی خود 
را از دس��ت داده است و تنها می تواند از یک بازیکن خارجی در فصل آینده 
لیگ برتر استفاده کند. این موضوع در همان مقطع با اعتراض باشگاه فولاد 
خوزس��تان همراه شد و این باشگاه مس��تندات خود را به فدراسیون فوتبال 

ارسال کرد.
در همین راس��تا پیگیری خبرنگار تسنیم نشان می دهد اعتراض باشگاه 
فولاد خوزستان توس��ط کمیته تدوین مقررات رد شده است. به این ترتیب 
با توجه به تصمیم فدراس��یون فوتبال برای افزایش سهمیه خارجی به 1+۵؛ 
سهمیه بازیکنان خارجی فولاد برای فصل بیست و دوم تنها دو بازیکن خواهد 

بود.
باشگاه فولاد در نقل و انتقالات تابستانی تا به اینجای کار اتکیر یوسوپوف 
دروازه بان ازبکس��تانی را جذب کرده اس��ت و به این ترتیب تنها یک بازیکن 

خارجی دیگر را می تواند در لیست خود داشته باشد.

مجوز استقلال برای جذب ۶ بازیکن خارجی است؛

۴+۱ سهمیه پرسپولیس
در آس��تانه ش��روع فصل جدید رقابت های لیگ برتر تیم ها همچنان به 
دنبال جذب بازیکنان مدنظر خود هس��تند و با توجه به قانون جذب بازیکن 
خارجی هر تیم به تعداد محدود می تواند از بازیکن خارجی در ترکیب خود 

استفاده کند.
فرش��ید طاهری مس��ئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ در رابطه 
با بازیکنان خارجی تیم پرس��پولیس اظهار داش��ت: با توجه به قانون موجود 
سهمیه تیم پرسپولیس ۴ + 1 )۴ بازیکن غیر آسیایی و یک بازیکن آسیایی( 
اس��ت. با توجه به ادله ای که باشگاه پرسپولیس ارائه کرده موضوع »وحدت 
هنانوف« حل ش��ده و مسوولان باش��گاه به جای این بازیکن می توانند یک 
بازیک��ن خارجی جدید به خدم��ت بگیرند اما در رابطه ب��ا »نبیل باهویی« 
یک سهمیه جذب بازیکن خارجی آنها سوخته و در حال حاضر پرسپولیس 

می تواند ۴+ 1 بازیکن خارجی به خدمت بگیرد.
او در رابط��ه با تیم اس��تقلال که در حال حاض��ر ۹ بازیکن خارجی در 
لیس��ت خود دارد گفت: مس��ئولان باشگاه اس��تقلال تنها قرارداد 6 بازیکن 
خارجی خود را می توانند به ثبت برس��انند و مطابق همین موضوع هم عمل 
کرده اند و اطلاعی ندارم که برای ۳ بازیکن خارجی دیگر خود چه تصمیمی 
گرفته ان��د. اس��تقلالی ها طبق قان��ون که ۵ + 1 بازیک��ن خارجی بوده عمل 
کرده ان��د و بیش��تر از این تعداد ما نمی توانیم ق��رارداد بازیکن خارجی برای 

استقلال به ثبت برسانیم.

  VAR استقلال - شمس آذر ،  با
تجهی��زات VAR اولی��ن بار در 
اراک  )ره(  ام��ام خمین��ی  ورزش��گاه 
مستقر شده بود و حالا دومین محموله 
به قزوین رفته تا بازی استقلال مقابل 
ش��مس آذر در هفته اول با کمک داور 

ویدیویی برگزار شود.
به گزارش ایرنا، فدراسیون فوتبال 
عزم خود را جزم کرده تا لیگ بیس��ت 
و چه��ارم با اس��تفاده از کم��ک داور 
ویدیویی برگزار شود. اولین محموله از 
این تجهیزات هفته قبل به اراک رسید 
و در ورزش��گاه امام خمینی )ره( نصب 

شد. بنابراین مشخص است در دیدارهایی که به میزبانی اراک برگزار می شود 
از کمک داور ویدیویی استفاده خواهد شد.

ح��الا و با پیگیری خبرنگار ایرنا مش��خص ش��د که دومی��ن محموله از 
تجهیزات VAR به قزوین رس��یده و قرار اس��ت در ورزشگاه سردار آزادگان 

این شهر راه اندازی شود.
بنابراین بازی ش��مس آذر مقابل اس��تقلال که جمع��ه در قزوین برگزار 
می ش��ود، با استفاده از کمک داور ویدیویی خواهد بود. این خبر خوبی برای 
هواداران دو تیم و همچنین کادر فنی و بازیکنان ش��ان است تا این دیدار را 

بدون مشکل داوری سپری کنند.
دیدار تیم های ش��مس آذر قزوین و استقلال در هفته نخست لیگ برتر 

فوتبال باشگاه های کشور روز جمعه ساعت 1۹:۳۰ برگزار خواهد شد.

تنی��س روی میز در المپی��ک ۲۰۲۴ پاریس همان 
نتایجی که انتظ��ار می رفت را رقم زد و خبری از تاریخ 

 سازی نبود.
مس��ابقات المپیک ۲۰۲۴ پاریس در حالی به پایان 
رس��ید که در رش��ته تنیس روی میز ایران سه نماینده 
داش��ت. نوش��اد و نیما عالمیان به همراه ندا شهسواری 
ملی پوشان مرد و زن ایران در این رویداد بودند و نتایج 

همان چیزی بود که پیش بینی می شد.
 نوش��اد، نابغه تنیس روی میز ای��ران که از طریق 

رنکین��گ س��همیه حض��ور در پاریس را کس��ب کرده 
ب��ود، نمایش خوبی در پاریس داش��ت. او ب��ازی اول را 
از حری��ف نیجری��ه ای ۴ بر یک برد و در مس��ابقه دوم 
مقابل هاریموتوی ژاپنی با وجود نمایش قابل قبولی که 
داشت نتیجه را واگذار کرد و با یک برد و یک باخت به 
کار خ��ود پایان داد.نیما عالمیان اما همان عملکرد خود 
در المپیک ۲۰۲۰ توکی��و را تکرار کرد و با یک بازی و 
یک باخ��ت از دور رقابت ها کنار رفت. طی ۲، ۳ س��ال 
گذش��ته نیما فاصله زیادی از نوش��اد گرفته و بارها هم 

حضورش در ترکیب تیم ملی به خطر افتاده است. البته 
او حضورش در  پاریس را هم مدیون نوشاد است چرا که 
آنها در فینال مسابقات آسیای میانه برای کسب سهمیه 
بازی کردند و از آنجا که نوش��اد از قطعی بودن سهمیه 
اش از طریق رنکینگ اطمینان داشت، چندان به آب و 

آتش نزد تا برادرش راحت تر به المپیک برسد.
ن��دا شهس��واری س��ومین المپیک��ش را البت��ه با 
پرچم��داری کاروان ایران تجربه کرد. بانوی ۳۸ س��اله 
تنیس روی میز ایران قرعه س��ختی را پیش رو داشت و 
در همان مسابقه اول به بازیکن فرانسوی خورد که تمام 
سالن حامی اش بودند. هرچند این مسابقه را باخت، اما 
توانس��ت با تجربه خود یک گی��م را ببرد و در گیم آخر 

نیز 1۴ بر 1۲ واگذار کرد.
تنی��س روی میز طی ی��ک دهه گذش��ته عناوین 
ارزشمند زیادی را کس��ب کرده که برخی از آنها تاریخ 
سازی بوده و قطعا برادران عالمیان نقش بسزایی در این 
موفقیت ها دارند، اما در میان ۳ نماینده انتظار بیشتری 
از نیم��ا عالمیان وجود داش��ت. او بازیکن کم تجربه ای 
نیس��ت و س��ومین المیپک خود را تجربه می کند و در 
مسابقات مختلف زیادی هم شرکت کرده است. حداقل 
انتظ��ار این بود که مقابل بازیکن چین تایپه ای عملکرد 

بهتری را از خود به نمایش می گذاشت.
تاریخ س��ازی تنیس روی میز ای��ران در بازی های 
آسیایی، قهرمانی آسیا و جهان رخ داده، اما در المپیک 
تاکنون این اتفاق رخ نداده و به قول نیما عالمیان طلسم 
ش��ده اس��ت. البته که المپیک میدان بس��یار بزرگتری 
نس��بت به دیگر رقابت ها اس��ت و تاریخ سازی و کسب 

نتایج بهتر نیاز به آمادگی بالاتری هم دارد.

باش��گاه  پای��ان رافت پیشکس��وت 
پرسپولیس ، درباره وضعیت پرسپولیس 
در آستانه شروع مسابقات لیگ برتر گفت: 
معمولاً در پایان هر فصل جابه جایی هایی 
در زمینه بازیکن یا مربی در همه تیم ها 
انجام می شود و پرس��پولیس هم از این 
قاعده مستثنی نبود. بعد از جدایی چند 
بازیکن، باش��گاه نفرات جدیدی را جذب 
کرد و مدیران پرس��پولیس همچنان در 
تلاش هس��تند تا طبق نظر گاریدو چند 
بازیک��ن دیگر را ب��ه تیم اضاف��ه کنند. 

طبیعت��اً این مربی در ح��ال حاضر روی 
نقاط ضعف و قوت تیمش اش��راف دارد 
و البت��ه باید به گاریدو زم��ان بدهیم تا 
تفکراتش را در پرس��پولیس پیاده کند. 
او از فوتبال اروپا به کش��وری آمده است 
که فوتبالش از لحاظ س��اختار و امکانات 
مشکل دارد و همین موضوع می تواند کار 

گاریدو را سخت کند.
وی در ادامه تأکید کرد: مسئله مهم 
دیگر میزبانی پرس��پولیس اس��ت و باید 
برای انجام بازی های خانگی اش به بیرون 

از تهران برود. این موضوع برای خیلی ها 
قابل هضم نیس��ت و واقعاً خنده دار است 
که در حال حاضر در پایتخت، استادیومی 
نداریم تا پرس��پولیس یا استقلال در آن 
بازی کنند. پرس��پولیس در این سال ها 
چند بار قهرمان ش��ده اس��ت. واقعاً این 
قهرمانی ها چه فایده ای داش��ته اس��ت؟ 
وقت��ی پرس��پولیس برای خ��ودش یک 
ورزش��گاه پنج ه��زار نفری ن��دارد، این 
قهرمانی ها چه فای��ده  ای دارد؟ این تیم 
چند دهه قدمت و میلیون ها هوادار دارد 

و جزو محبوب ترین تیم های دنیاس��ت، 
ولی یک اس��تادیوم ندارد.مهاجم پیشین 
تیم فوتبال پرس��پولیس در پایان اظهار 
داش��ت: فصل گذش��ته مهمترین دلیل 
قهرمانی پرسپولیس هواداران بودند، ولی 
حالا این تیم باید خ��ارج از تهران بازی 
کند و ای��ن واقعاً عجی��ب و باورنکردنی 
است. باید منتظر ش��روع لیگ باشیم تا 
ببینیم چه اتفاقاتی رخ می دهد، ولی من 
امیدوارم پرسپولیس روزهای خوبی را در 

فصل جدید تجربه کند.

طلسم تاریخ سازی در المپیک؛

تنیس روی میز و همان نتایجی که انتظار می رفت 

پایان رافت پیشکسوت باشگاه پرسپولیس :

باید به گاریدو زمان بدهیم تا تفکراتش 
را پیاده کند

گئورگی گولس��یانی مدافع گرجستانی پرسپولیس 
درباره ش��رایط  این روزهای پرس��پولیس گفت : برای 
فصل جدید تی��م خوبی داریم. البت��ه بعضی بازیکنان 
رفتن��د و بعضی آمدند. بیرانوند، ترابی و اس��ماعیلی فر 
بازیکنان خوبی برای ما بودند ولی فوتبال همین است. 
بازیکنان می آیند و می روند. ما بازیکنان خوبی خریدیم 
و امیدوارم تمام تلاشش��ان را برای تیم بکنند چون ما 
عادت داریم قهرمان ش��ویم و بای��د تلاش کنیم دوباره 
قهرمان شویم. نه تنها در لیگ بلکه قهرمان جام حذفی 
هم شویم و در آس��یا هم عملکرد خوبی داشته باشیم. 

بنابراین اهداف بزرگی در پرسپولیس داریم.
وی در خصوص همکاری با گاریدو سرمربی جدید 
پرسپولیس گفت : آقای گاریدو مربی باتجربه ای است و 
کار کردن با او جالب خواهد بود. او از فرهنگ جدیدی 
آمده و قطع��ا با چالش هایی روبرو خواهد ش��د و به او 
بستگی دارد که با چالش ها چطور برخورد کند. تا الان 
کار کردن با او جالب بوده و امیدوارم با او قهرمان شویم 
چون مهمترین هدف برای ما قهرمانی است و امیدوارم 

حضور گاریدو به ما در این فصل کمک کند.
وی در خص��وص  بازیکن��ان جدی��دی ک��ه  ب��ه 
پرس��پولیس آمدن��د گف��ت : بازیکنان جدی��دی را که 
خریدیم دوست دارم. همه بازیکنان با کیفیتی هستند 

و قطعا به زمان نیاز دارند تا س��ازگار ش��وند. خودم این 
ش��رایط را داشتم و س��پری کردم و می دانم که آسان 
نیس��ت چون هر بار ممکن اس��ت با سختی هایی روبرو 
شوند ولی در پرسپولیس همه رابطه خوب و دوستانه ای 

دارند.  فضای خوبی در تیم هس��ت و تمام تلاشمان را 
می کنی��م که به این بازیکنان کمک کنیم تا خیلی زود 
 س��ازگار ش��وند. امیدوارم آنها این فص��ل خیلی به من 

کمک کنند.

گئورگی گولسیانی مدافع گرجستانی پرسپولیس :

ما عادت داریم قهرمان شویم


